



产品名称 Product Name	零件编号 Part Code	产品重量 (Kg) Weight(Kg)	适用玻璃厚度 Glass thickness	额定载重 Rated load	表面处理 Finish
壁挂式玻璃夹 Wall mounted glass clamp	ADJ-GW-GS	1.5Kg	12mm		镜面 / 拉丝 / 哑光黑 / 金色 / 白色 / 透明等 (可做防导电) Mirror/Satin/Matte black/Gold/White/Transparent, Etc. (Anti-conductive)



适用场景:

Applicable scenarios:

玻璃墙、玻璃栏杆、玻璃扶手、玻璃门等

Glass walls, glass railings, glass handrails, glass doors, etc.

产品优点:

Product advantages:

安装简单: 壁挂式玻璃夹可以直接安装在墙面上, 不需要任何地面或地下结构, 安装简单快捷。

Easy installation: The wall-mounted glass clamp can be directly installed on the wall without any ground or underground structure, making installation simple and fast.

该产品可用于混凝土墙、砖墙和木质墙等。

This product can be used for concrete walls, brick walls, and wooden walls, etc.

空间利用率高: 壁挂式玻璃夹不需要地面或地下结构, 因此可以最大限度地利用空间, 不会占用地面或地下空间。

High space utilization: The wall-mounted glass clamp does not require any ground or underground structure, so it can maximize the use of space without occupying ground or underground space.

透明度高: 壁挂式玻璃夹使用时, 由于没有任何地面或地下结构, 因此可以实现完全透明的效果, 提高了空间的采光率和视野。

High transparency: When the wall-mounted glass clamp is used, it can achieve a completely transparent effect due to the absence of any ground or underground structure, which improves the lighting rate and field of vision of the space.

产品配备凸钢垫片, 可以在不同角度下固定玻璃, 增加了使用的灵活性;

The product is equipped with convex steel gaskets, which can fix the glass at different angles and increase the flexibility of use.

质量可靠: 壁挂式玻璃夹通常采用不锈钢等高强度材料制成, 具有优良的抗氧化、抗腐蚀、耐磨损等性能, 使用寿命长, 质量可靠。

Reliable quality: The wall-mounted glass clamp is usually made of high-strength materials such as stainless steel, which has excellent properties such as oxidation resistance, corrosion resistance, and wear resistance, and has a long service life and reliable quality.